
 

 
ZAPISNIK 

 
sa sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Matije Petra Katančića, Valpovo 
održane 24. siječnja 2023. godine u 18.00 sati u Školi. 
Nazočno: 20 članova Vijeća 
Sjednici su nazočni i Dalibor Košutić, ravnatelj i tajnica Antonela Blažanović. 
 
Na prijedlog ravnatelja utvrđen je sljedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Sigurnost u prometu naših učenika (predstavnik PP Belišće) 
2. Izbor za predstavnika Vijeća roditelja u Školskom odboru 

3. Aktualnosti u školi 
4. Različito 

 
 
 

Ad-1.- Dalibor Košutić, ravnatelj, je pozdravio nazočne i zahvalio im na 
odazivu, te dao riječ predsjednici Vijeća roditelja, Danijeli Romić. Predsjednica 
Vijeća je pozdravila nazočne, zahvalila se što je na prošloj sjednici izglasana 
za predsjednicu Vijeća te se još jednom ispričala što nije bila u mogućnosti 
prisustvovati sjednici. 
Otvorena je prva točka dnevnog reda gdje je ravnatelj predstavio načelnika 
PP Belišće, Vladu Krznarića, kojeg je pozvao na sjednicu budući da se na 
prošlom susretu kao velik problem istaknula sigurnost naših učenika u 
prometu te je sve zanimalo može li se što učiniti po tom pitanju. 
Načelnik se složio i izjavio kako se i sam zalagao za to od samog početka, ali 
je ograničen u opcijama budući da je većina rješenja ili preskupa ili neizveidva 
jer se radi o županijskoj cesti. Također je istaknuo kako po statističkim 
podacima, na tom dijelu nije bilo nijedne nesreće. 
Svakako je u planu postavljanje kamera za nadzor brzine kako bi se dodatno 
regulirao promet na tom području. 
 
 
 
Ad-2.- Predsjednica Vijeća je otvorila drugu točku dnevnog reda te dala riječ 
ravnatelju koji je nazočne obavijestio kako je dosadašnjoj predstavnici Vijeća 
roditelja u Školskom odboru istekao mandat budući da joj je dijete završilo 
osmi razred te je potrebno izglasati novog predstavnika.  
Za novog predstavnika predložena je Danijela Romić koja je prijedlog 
prihvatila, kao i ostali članovi Vijeća koji su ga jednoglasno prihvatili (20). 
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Drugih prijedloga za predstavnika nije bilo. 
 

 
 

Ad-3.- Pod točkom aktualnosti u školi razgovaralo se o školskom obroku te su 
pojedini članovi imali upit postoji li mogućnost o kuhanom obroku i u 
prijepodnevnoj nastavi. Ravnatelj je komentirao kako se u početku kuhani 
obrok služio i u prijepodnevnoj smjeni, ali se došlo do zaključka kako je 
ostajalo puno hrane jer je učenicima 9.30 sati ipak bilo prerano vrijeme za 
teža jela, te da su bili više zainteresirani za nešto lakšu prehranu. 
Iduća tema bila je jednosmjenska nastava koju se planira uvesti u sve škole 
najkasnije do 2027. godine. Ravnatelj je istaknuo kako to neće biti izvedivo u 
skoro vrijeme budući da škola nema dovoljno prostora ni što se tiče učionica, 
a niti kabineta učitelja. 
Idući upit bio je produženi boravak, za kojeg također zbog nedostatka 
prostora i dalje nema mogućnosti. 
 
 
 
Ad-4.- Pod točkom različito razgovaralo se o ponudi srednjih škola u okolici 
za budući odabir učenika osmih razreda naše škole i o drugim problemima u 
pojedinim razredima. 
 
 
Time je dnevni red iscrpljen i sjednica je zaključena 
 
 
 
            Zapisničar                                           Predsjednik Vijeća roditelja 
                                                                                             
                                                                                   
 
 
 
     Antonela Blažanović,                                                    Danijela Romić            
           tajnik Škole 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

                                                                                       

 

 


